
 
 

Vandpytten – Bestyrelsesmøde d. 18.2.21 kl. 17-20. 
 
Deltagere: Herdis, Ingelise, Klaus, Mai, Anne-Marie, Lasse, Katrine, Rune, Sune 
 

1. Opsamling på referat fra forrige møde  
 
- Vi har ikke fået lavet et stillingsopslag endnu til en gårdmand grundet Corona 

situationen.  
- Rune mangler at følge op på alternativ udbyder til mobil- og internetabonnement. 

- Vi har ikke fået taget gruppebilleder af børnene endnu, da flere børn ikke er i 

institutionen hver dag i denne tid. 

 

2. Budgetopfølgning  
 
Der er 4 børn, der har gjort brug af midlertidig udmeldelse, hvilket er en merudgift på 
8.744,- for Vandpytten pr. måned 
 
Vi afventer indtil videre udmelding om midler til minimumsnormeringerne. 
 
På finansbalancen er IT udgifter højere end budgetteret, fordi udgiften til Famly er posteret 
her. Den flyttes til kontorudgifter inden økonomiopfølgningen.  
 

3. Årsregnskab udkast 
 
Årsregnskabets overskud er lavere end forventet i forhold til vores seneste 
økonomiopfølgning. Ifølge Danske daginstitutioner skyldes det blandt andet, en regulering 
af feriepengeforpligtelsen (75.000), og at vi i 2020 har haft 41,83 børnehavebørn, 0,25 
deltidsbørnehavebørn og 18,66 vuggestuebørn, hvor der var budgetteret med 42,25 
børnehavebørn og 18,83 vuggestuebørn. Det giver en manglende indtægt på cirka 77.000.  
Andre pasningsudgifter har et merforbrug på 204.344, da Covid merudgifter er posteret 
her, og Covid-19 udgifterne har ikke været en del af budgettet. 
Der har været en merudgift til afskrivninger, og Danske daginstitutioner laver en regulering 
til vores 2021 budget, så vi er sikre på, at de er med i året, da denne udgift afregnes sidst 
på året.  

 
 

4. Opfølgning på ansøgning om inklusionsindsats i Vandpytten og afgørelse fra ministeriet.  
 
Der er kommet en afgørelse fra Ministeriet, hvilket har medført, at vi nu har fået en 
inklusions indsats fra Hillerød kommune. Vi har derfor en PPR-pædagog i Vandpytten cirka 



3 formiddage om ugen, - inklusiv refleksionsmøder med personalet. Vi er kommet godt i 
gang, og det er en spændende proces. Hillerød kommune har nu sendt retningslinjer ud for 
denne mulighed til alle de private institutioner. 

 
5. Kommunikationspolitik  

 
Vi har udarbejdet en kommunikationspolitik, der træder i kraft fra uge 8, den er lagt på 
hjemmesiden og sendes ud til forældrene.  

 
6. Opsamling på forældretilfredshedsundersøgelse  

 
Der er generelt et meget højt tilfredshedsniveau, og tilbagemeldingerne viser, at alle børn 
og forældre trives i Vandpytten. Resultatet af undersøgelsen fremlægges på vores 
forældremøde med valg til bestyrelsen d. 6. maj, og offentliggøres herefter på Vandpyttens 
hjemmeside.  

 
7. Drøftelse af valg til bestyrelsen – hvem er på valg og er der nye kandidater  

 
Mai, Anne Marie, Sune er på valg. 
Mai og Anne Marie genopstiller ikke. 
Sune er suppleant og genopstiller til bestyrelsen.  
 
Rune sender en besked ud til forældrene med info om bestyrelsesarbejdet, og en 
opfordring til allerede nu, at gøre sig overvejelser om, hvorvidt man kunne tænke sig at 
bidrage med en indsats i bestyrelsen.  
 

8. Ny pædagogisk læreplan 2021  
 
Udarbejdelsen af den pædagogiske læreplan er udsat til 1. juli 2021, men vi forventer, at 
den er færdig i Vandpytten cirka 1. maj.  

 
9. Orientering fra ledelsen/personalestatus  

 

• Vi har haft en lille vandskade på spiloptoilettet, som er i gang med at blive udbedret af 

forsikringsselskabet.   

• Personalesituationen: Hos spilopperne er Maria tilbage fra barsel, og Heidi er startet 1. 

februar. Hos krudtuglerne er Karoline og Catharina blevet ansat, og de er alle meget 

vellidte og kompetente medarbejdere i vores team.   

 
10. Forældrearbejdsdag  

 
Vi har planlagt, at der er forældrearbejdsdag søndag d. 30. maj, men afventer selvfølgelig, 
hvad der er muligt i forhold til Coronarestriktioner. Vi planlægger nærmere til næste 



bestyrelsesmøde, men den primære opgave er, at vi skal have skiftet hele faldunderlaget 
ved klatrestativet. Det kan blive nødvendigt med flere arbejdsdage i løbet af 2021.  
 

11. Orientering fra udvalgene  
Der skal laves en APV i løbet af sommeren 2021.  


